
Dagsorden bestyrelsesmøde Herstedvester Grundejerforening 

Tirsdag 11.januar 2022 kl. 19.30 – online 

 

Tilstede: Helle, Mikkel, Anne, Jette, Sverre, John & Line 

Afbud fra: Fie  

Referent: Line 

 

1. Godkendelse af dagsorden - Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra møde den 25. oktober 2021 - Godkendt 

 

3. Meddelelser fra formanden 

a. Opfølgning på ”Vildeste Kommune”. Kontakt til Verdensmålcentret Pernille 

Løkkegård og Albertslund Kommune, biolog Jacob 

b. Aktuelle sager til beslutning 

1. Skal vi afgive høringssvar om ny kommunalplan. Bestyrelsen vil 

kommentere planen. Høringssvaret skal være klar den 24. januar. John, 

Mikkel og Helle gennemlæser planen og laver et udkast. 

2. Plantning af træer langs kirkegården. Kommunen skal plante 500.000 

træer og der er blevet spurgt om Herstedvester Landsby kunne være 

interesseret i at der blev plantet ved Hestefolden- det vil 

Grundejerforeningen ikke have noget imod. Foreningen vil foreslå at 

byggegrunden ved Bakkestrædet – delområde 1 i lokalplanen, også kunne 

bruges. 

3. Ny affaldsordning. Forventer en henvendelse fra Albertslund Kommune 

i løbet af januar eller februar. Der udkommer fra kommunen et bud om 

hvad der sjkal vælges imellem. Sverre, Anne og Helle vil kigge ind i forslaget 

og lave et oplæg. Oplægget tænkes fremlagt ved generalforsamlingen. 

 

4. Trafik. Vi taler med Kommunen om trafiktælling i forbindelse med at vi vender tilbage til 

Michael Løgstrup. 

 

5. Oprydning omkring Hjørnegrunden. Vand ud for Inga og Kurt. Line har kontakt til Michael 

Løgstrup og vil give en status.(Se vedhæftede Bilag 1)Anne laver noter til Line og Line 



starter på et svar til Michael med billeder. Udkastet rundsendes til kommentering, så vi er 

sikre på at vi får et hele med i forhold til det vi nævnte i forbindelse med besigtigelsen. 

 

6. Hjemmesiden. Sverre har arbejdet lidt med hjemmesiden. Da vi holder online møde kan vi 

ikke tage nye billeder, men send gerne et billede til Sverre. 

 

7. Økonomi. Status på bankskifte er at alle har afleveret de nødvendige dokumenter og er 

sendt til banken. Pt er der 48 kontingentsbetalinger der kan identificeret og 8 som Jette 

arbejder på at identificere. På næste møde laves en opgørelse over hvem der mangler, så vi 

kan sende rykkere. 

 

8. Indkaldelse til generalforsamling mandag d. 4. april 2022 kl. 19.30 

På valg i lige år er 

Formanden, Helle Iversen -  

Bestyrelsesmedlem nr.3 Line - genopstiller 

Bestyrelsesmedlem nr. 4.Fie -  

Suppleant nr.1: Sverre - genopstiller 

8. Næste møde 8. marts kl. 19.30 hos Line 

9. Evt. 

 

 

 

  



Bilag 1: 

 
Kære Line og bestyrelse. 
Kommunens drift, Hjørnegrunden/ved GoBolig og undertegnet havde gennemgang af området den 
4. november efter den endelige færdigmelding.    
Følgende emner blev løbet igennem. Jeg har beskrevet med rødt de arbejder som kommune 
tænker at lave, men vil gerne høre om grundejerforeningen har nogle bemærkninger til dette    

Hegn: 
Ved Bh Søndergården skal der på Foreningens regning produceres et lavt hegn, der skal forhindre 
billygters skin ind i boligerne ud mod Damgårdsstien. Når beplantning er vokset op, skal dette 
fjernes. Det tilstræbes, hegnet står midt i græsstykket således man nemt kan slå græs. Hegn 
sættes dog ikke hvor græsstykket bliver for spidst. 
Hegnet vedligeholdes af Foreningen i Gobolig. 
Hegntype aftales mellem ML og JJ. 
Dette er et ønske fra de beboere som bliver generet af billygterne, bemærk at hegnet kun er 1 
meter højt.   

Skråning Damgårdsstien: 
Hele skråningen er ejet af Foreningen i Gobolig. Og skal derfor vedligeholdes af foreningen. 
  

Herstedvesterstien: 
Albertslund kommune slår græs 1 meter inde på hver side af Herstedvesterstien. 
Det vil ikke være muligt at slå græsset uhindret, som det ser ud nu. Der er masser af råjord, store 
sten og i øvrigt en stejl skråning, der leder ned til en afløbsrist. Altså må entreprenøren fjerne 
jord/beplantning/sten her således vi kan komme til. 
Dette forhold er entreprenøren blevet bedt om at bringe i orden. 
  

Bagside af skure og hegn ud mod Herstedvesterstien: 
Der lader til at være afvandning fra skurene direkte ud på jorden og der er i øvrigt udlagt en 
vandslange. Der må ikke ledes vand ud på det offentlige areal. 
  

Herstedvesterstien ved bænken og Herstedvesterstræde 8: 
Mudret tæt ved Herstedvesterstien. Der skulle ligge en brønd her der oprindelig afvander 
Hestesøen såvel iflg Kurt Bach i nr 8 samt Keld Frandsen på Materialegården. 
Der er ikke grubbet eller på nogen måde gjort nogen behandling af det trekantede jordstykke fra 
Herstedvesterstræde 8 og ud til Herstedvesterstien. 
Jorden skal løsnes. 
I den ende af jordstykket der vender ind mod Herstedvester, er der en sti indefra Gobolig, der 
hælder direkte ned på jord/asfaltstykket udenfor, der derfor fyldes med vand og meget vand - en 
afvandingsbrønd er absolut påkrævet. 
Flisebelagt befæstet sti langs Goboligs matrikel fra Herstedvesterstrædes slut asfalt til 
Herstedvesterstien søges udført. 
VIGTIGT. 
Albertslund kommune påtænker at etablere en flisebelagt gangsti mellem Herstedvesterstræde og 
Herstedvesterstien i en brede på 1.2 meter. Den øvrige overflale bliver grubbet sammen med at 



den bliver tilført lidt muld og græsfrø. Vi sætter og en ny regnvandsrist i lavpunktet ud for 8-10 for 
at bortskaffe vandet (den skal tilsluttes HOFORS regnvandsledning) 
    

Herstedvesterstræde ved Piletræet 
Refusen skal asfalteres omkring stolperne - der er ret mangelfuldt udført. Refusen skal ordnes og 
beplantes. Materialegården har fået penge for det og retter op på dette. 
Piletræet ønskes beskåret - men det er Gobolig’s eget, dog skal man have tilladelse fra Vej og 
Park til at beskære. Dette er der ikke taget stilling til endnu. 
Indkørsel til Hjørnegårdsstræde fra Herstedvesterstræde skal laves. 
  
Gobolig’s forpligtelser: 
Foreningen forventes at vedligeholde de arealer udenfor ejendommene der tilhører dem som alle 
andre grundejere. 
  
Øvrige bemærkninger: 

• Arbejderne bliver udført inden for de næste par måneder og når vejret tillader det. 

• Min tidligere kollega Stine har udarbejdet projekt til opretning af overkørslen af 
Damsgårdsstien (og som i har set) dette er bestilt til gennemførelse. 

• Jeg har tideliger været dialog med Helle om trafik på stien fra Gamle landevej til 
Herstedvesterstræde. Vi opsætter steler ved Gamle landevej for at løse dette problem. 

 
Tak for jeres tålmodighed og godt møde      
     

            


